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      Аннотация

    
        
          Целью исследования является разработка методики оценки цифровой зрелости компании в целях определения направлений её цифровой трансформации. Исследование выполнялось на базе компании ПАО «Газпром нефть». Основные результаты исследования: 1. Выявлены виды цифровых технологий, которые применяются на предприятиях топливно-энергетического комплекса; 2. Проведен анализ результатов внедрения информационных технологий в проекты ПАО «Газпром нефть»; 3. Разработана методика и даны рекомендации по направлениям цифровой трансформации компании.
        

        
          The purpose of the study is to develop a methodology for assessing the digital maturity of a company in order to determine the directions of its digital transformation. The study was carried out on the basis of PJSC Gazprom Neft. The main results of the study: 1. The types of digital technologies that are used at the enterprises of the fuel  and energy complex are identified; 2. The analysis of the results of the introduction of information technologies in the projects of PJSC Gazprom Neft was carried out; 3. A methodology has been developed and recommendations have been given on the directions of the company's digital transformation.
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